



APPLICATION FOR NON-IMMIGRANT VISA

ANSWERS MUST BE IN ENGLISH

تمليء الإستمارة باللغة الإنجليزية

First Name:	الاسم الأول	Surname:	اللقب:
Date of Birth:	تاريخ الميلاد	Place of Birth:	محل الميلاد:
Age:	العمر	Sex: <input type="checkbox"/> Male <input type="checkbox"/> Female	النوع
Marital Status:	الحالة الزوجية:	Name of Spouse:	اسم الزوج/الزوجة:
Email:	البريد الإلكتروني	Complete present address:	العنوان الحالي:
Nationality:	الجنسية	Phone no.:	رقم الهاتف
Occupation / Employer:	المهنة / جهة العمل:	Passport Type and Number:	رقم جواز السفر ونوعه
Issued at:	مكان الإصدار:	Issued on:	تاريخ الإصدار:
Expires on:	ينتهي في:	Purpose of Travel: <input type="checkbox"/> Tourism <input type="checkbox"/> Business	الغرض من الزيارة
Arrival Date in PHL:	تاريخ الوصول إلى الفلبين:	Length of Stay in PHL:	مدة الإقامة في الفلبين
Destination in PHL:	الوجهة في الفلبين:	Port of Entry:	ميناء الدخول
Means of financial support/documents submitted:	وسيلة الدعم المالي والمستندات المقدمة:	Name and address of reference in the Philippines:	اسم وعنوان المرجع في الفلبين:
Have you been denied visa, entry into or deported from the Philippines at the government expense? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No.	هل رفضت تأشيرتك أو دخولك إلى أو تم ترحيلك من الفلبين على نفقة الحكومة؟ <input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا.	Have you ever been to the Philippines? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	هل زرت الفلبين من قبل؟ <input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا
If yes, provide details _____	أذكر التفاصيل في حال نعم.	When? _____ For how long? _____	متى؟ _____ لمدة كم؟ _____
Have you ever been convicted of any crime? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	هل سبقك إدانتك في أي جرم؟ <input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا	Do you have any communicable disease? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	هل تعاني من أي مرض معد؟ <input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا
If yes, provide details.	في حال نعم، أذكر التفاصيل.	Do you have a history of mental illness? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	هل لك تاريخ من المرض العقلي؟ <input type="checkbox"/> نعم <input type="checkbox"/> لا
		If yes, provide details.	في حال نعم، أذكر التفاصيل.

Affix your photo with white background here

الصق صورتك ذات الخلفية البيضاء هنا

I understand that I may enter the philippines at port of entry designated by the philippine Immigration authorities and under the conditions imposed by those authorities.

I solemnly swear that the foregoing statements are true to the best of my knowledge and belief.

أعلم أنني سوف أدخل الفلبين من الميناء الذي تحدده سلطات الهجرة الفلبينية وفقا للقواعد والشروط التي تفرضها هذه السلطات

أقسم أن البيانات عاليه صحيحة على حد علمي ويقيني

SIGNATURE: _____ التوقيع:

SUBSCRIBED AND SWORN to before me this _____ day of _____ 20_____.

FOR CONSULAR USE ONLY
Please do not write below

هذا الجزء خاص بالعملة
برجاء عدم الكتابة فيما يلي

Consul
of the Republic of the Philippines

Visa No: CA-MRV-_____ -2018 granted on _____ valid until _____ as non-immigrant under section 9(_____) of the Philippine Immigration Act of 1940. As amended, Class: _____ Entry: Single Multiple Fee: _____ OR _____ SN _____

Document released to:
Name: _____ Date: _____
LOL Verification: Verifier _____ Date: _____

REQUIREMENTS FOR VISA APPLICATION

1. Personal appearance of the applicant
2. Duly accomplished visa application form
3. Passport valid for at least six (6) months beyond the intended period of stay in the Philippines (original plus 1 photocopy of data page)
4. Recent passport-size colored photo
5. Proof of financial capability to travel: bank statement (account should contain at least \$3000 or its equivalent in local currency) and a certificate from the employer stating the applicant's monthly salary (optional). In case the applicant is a minor, a letter of guarantee from parents is required as well as a bank statement of the parent and birth certificate in English translation (account should contain at least \$3000 or its equivalent in local currency).
6. Confirmed airline ticket showing inbound/arrival and outbound/departure flights
7. Confirmed hotel booking or invitation letter from sponsor/host in the Philippines (Note: Invitation letters must be notarized and emailed (visa@cairoke.org) by the sponsor/host directly to the Philippine Embassy. They must indicate the address and telephone number of sponsor/host in the Philippines and be accompanied by a copy of the passport or ID).
8. If married to a Filipina, a copy of the marriage certificate authenticated by the Department of Foreign Affairs (DFA) if married in the Philippines or Ministry of Foreign Affairs if married elsewhere
9. For business purposes, the applicants should submit letter from the company/institution stating the nature of the trip and HR letter stating the monthly salary and position in the company
10. Payment of a single-entry visa fee- US\$40 or its equivalent in the local currency.

ALL REQUIRED SUPPORTING DOCUMENTS MUST BE IN ENGLISH OR TRANSLATED INTO ENGLISH.

A visa serves as pre-entry clearance. Visa holders are still subject to standard immigration control at ports of entry into the Philippines. Passport officers have the right to deny or restrict the entry of a foreigner, as may be warranted by circumstances.

The Embassy reserves the right to require additional supporting documents when necessary.

متطلبات إصدار تأشيرة

- 1) يجب على صاحب طلب التأشيرة الحضور شخصيا
- 2) استمارة طلب التأشيرة بالبيانات باللغة الإنجليزية
- 3) جواز سفر صالح + صورة من جواز السفر (يجب أن يكون جواز السفر صالحا لمدة لا تقل عن ستة اشهر و التي تتعدى فترة الإقامة المصرح بها في الفلبين)
- 4) صورة شخصية حديثة بحجم الصورة الشخصية بجواز السفر
- 5) إثبات القدرة المالية على السفر: كشف حساب بنكي (يجب ألا يقل الحساب البنكي عن 3000 دولار أمريكي او ما يعادل المبلغ المصري) و شهادة قيد من جهة العمل مذكور بها الراتب الشهري (إختياري). إن كان صاحب الطلب قاصرا فيجب عليه تقديم خطاب ضمان من الوالدين مع كشف حساب بنكي لإحدى الوالدين يجب الا يقل كشف حساب البنكي عد 3000 دولار أو ما يعادلها بالمصري.
- 6) حجز طيران (رحلات داخلية و خارجية) مؤكدة موضعا ميعاد الوصول و المغادرة من الفلبين
- 7) نسخة من حجز الفندق في الفلبين (مؤكدة) أو رسالة دعوة من المضيف أو الكفيل من الفلبين و تكون موثقة و يرسلها الكفيل موجه إلى السفارة عبر البريد الإلكتروني للسفارة visa@cairoke.org . يجب على المضيف كتابة العنوان و رقم التليفون في الفلبين و مرفق بنسخة من جواز سفره أو البطاقة الشخصية من الفلبين .
- 8) ان كنت متزوجا من فلبينية فيجب تقديم نسخة من وثيقة الزواج مصدقة من مكتب الخارجية في الفلبين إن كنت متزوجا من الفلبين او من وزارة الخارجية لبلد أخرى التي تم الزواج فيها.
- 9) لتأشيرة الأعمال: خطاب من الشركة أو المؤسسة متضمن طبيعة الرحلة و شهادة قيد من الشركة تفيد بالراتب الشهري و الوظيفة
- 10) رسوم التأشيرة 40 دولار أمريكي او ما يعادلها بالمصري للدخول مرة واحدة

يجب أن تكون المستندات كلها باللغة الإنجليزية أو مترجمة باللغة الإنجليزية

تعتبر التأشيرات بمثابة تصريح ما قبل الدخول، حامل التأشيرة لا يزال يخضع لضوابط الهجرة النموذجية في موانئ الدخول إلى الفلبين . شرطة الهجرة بالمطار لديهم السلطة لحرمان أو تقييد الشخص الأجنبي الذي يمكن أن يضمنه الظروف.

السفارة لديها الحق في طلب تقديم مستندات أخرى إن لزم الأمر